

SO FINDEN SIE UNS:
HOW TO FIND US:



PERFEKT TAGEN & FEIERN

Erfolg und gute Ideen brauchen ein passendes Umfeld. Genau das schaffen wir für Sie in 12 Konferenzräumen für bis zu 285 Personen. Mit modernster Technik, lückenloser Organisation und vorbildlichem Service machen wir Ihr Event zum Erfolg. Der gemütliche Plückers Q-Stall direkt am Rhein bietet den perfekten Rahmen für stimmungsvolle Feiern mit bis zu 199 Personen. Für Ihre Business- oder privaten Anlässe: Mit uns planen Sie komfortabler. Sie konzentrieren sich nur auf Ihre Aufgaben – wir kümmern uns um den Rest.

PERFECT MEETINGS & CELEBRATIONS

Success and good ideas need the right setting. And that's just what we create for you in our 12 conference rooms with space for up to 285 persons. Our facilities are furnished with the most modern technology and we provide seamless organization and exemplary service – all of which will make your event an absolute success. The cosy Plückers Q-Stall situated on the river Rhine has just the ambience needed for celebrations of up to 199 persons. Whether you are planning business or private occasions, our friendly help is legendary. You concentrate on your tasks – we take care of everything else.



HOTELINFORMATION ALL SUITE HOTEL



WELCOME HOTEL WESEL
Rheinpromenade 10
D-46487 Wesel
T: +49 (0) 281/3000-0
F: +49 (0) 281/3000-333
info.wes@welcome-hotels.com
www.welcome-hotels.com



WELCOME
HOTEL WESEL
★★★★★



Natur und Kultur

- Wesel erleben
- Willibrordi Dom
- Rheinschiffahrt – Anlieger in Hotelnähe
- Naturpark Hohe Mark
- Kloster Kamp
- Archäologischer Park Xanten

- Experience Wesel
- Willibrordi Dome
- Steamship cruise along the Rhine – a dock is within minutes of the hotel
- Natural Reserve "Hohe Mark"
- Kamp Monastery
- Archaeological park Xanten



KULTURORT UND GRÜNE OASE IN EINEM

Idyllisch im Grünen auf der Rheinpromenade: Das WELCOME HOTEL WESEL liegt am Stadtrand der Kreisstadt Wesel direkt am unteren Niederrhein. Hier finden Sie den idealen Ort für ruhiges Tagen oder Exkursionen zu Kultur- und Natur-Highlights wie den archäologischen Park Xanten, den Willibrordi Dom oder das Schloss Moyland. Ob Sie zu Rad- und Wandertouren an Rhein und Lippe starten: Wesel bietet Ihnen jede Menge Möglichkeiten. Dampferfahrt? Golfpartie? Kanutour? Erholung ist überall inklusive!

CULTURAL PLACE AND GREEN OASIS IN ONE

Idyllically situated in the lush, verdant Rhine promenade, the WELCOME HOTEL WESEL is located at the edge of Wesel on the lower Rhine. This area is ideal for either a relaxing vacation or as a base for cultural excursions and outdoors activities. Whether you want to explore the Archaeological Park in Xanten, marvel at the late-Gothic Willibrordi Dome (1498-1540) in Wesel, visit Moyland Castle or take off on hikes or bicycle trips along the Rhine and Lippe Rivers, Wesel offers any number of possibilities. A cruise on a steamship? A round of golf? How about a canoe tour? Relaxation is part and parcel of everything you do here!



KOMFORT IN ALL SEINER VIELFALT

Unser All Suite Hotel bietet 102 großzügige und helle Suiten, ausgestattet mit Küchenzeile (auf Anfrage mit Kochutensilien, Geschirr und Besteck), Balkon/Wintergarten, Minibar, SAT-/Pay-TV, Telefon, Mailbox, Fax- und Modemanschluss. Im Restaurant Deichgraf verwöhnen wir Sie kulinarisch mit regionalen/internationalen Speisen und erlesenen Weinen. Unsere Atrium-Bar H₂O mit Bistro hat das besondere Flair. Und für die aktive Erholung nach einem erlebnisreichen Tag steht Ihnen unser Fitness- und Soft-Wellness-Bereich mit finnischer Sauna, Bio-sauna und Kraftgeräten zur Verfügung.



entdecken, und genießen



COMFORT IN ALL VARIATIONS

Our All Suite Hotel has 102 spacious, sunlit suites furnished with a kitchenette (cooking items, tableware and cutlery on request), balcony or winter garden, minibar, SAT/pay TV, telephone, mailbox, fax and modem plug. We cater to all your culinary desires in the Deichgraf restaurant, which offers regional and international menus as well as selected wines. Our H₂O atrium bar with bistro has particular flair. And for active relaxation after a full day, you can avail yourself of our fitness and soft-wellness area with finnish sauna, bio-sauna and cardio equipment.

